

No. 73103

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 58621. **United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland (in respect of Turks and Caicos Islands) and St. Lucia**

Exchange of notes constituting an agreement between the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on behalf of the Government of the Turks and Caicos Islands and the Government of Saint Lucia on the arrangements relating to the transfer of prisoners from the Turks and Caicos Islands to Saint Lucia on a temporary basis following the impact of hurricane Irma. Castries, 19 September 2017

Registration with the Secretariat of the United Nations:
United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland,
21 March 2025

Done at New York on 8 May 2025

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 58621. **Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord (à l'égard des Îles Turques et Caïques) et Sainte-Lucie**

Échange de notes constituant un accord entre le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord au nom du Gouvernement des Îles Turques-et-Caïques et le Gouvernement de Sainte-Lucie sur les arrangements relatifs au transfert temporaire de prisonniers des Îles Turques-et-Caïques vers Sainte-Lucie suite à l'impact de l'ouragan Irma. Castries, 19 septembre 2017

Enregistrement au Secrétariat des Nations Unies :
Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord,
21 mars 2025

Fait à New York le 8 mai 2025

Pour le Secrétaire général